

Attachment 2 to declaration of conformity dated 2021-05-25
Product group 3 - Acrylics for Orthodontic and Otoplastic Appliances and Accessories

Anlage 2 zur Konformitätserklärung vom 25.05.2021
Produktgruppe 3 – Kunststoffe für kieferorthopädische und otoplastische Apparaturen und Zubehör

Important note on validity date

We hereby declare that the validity of the declaration of conformity is extended in accordance with the regulation (EU) 2023/607 amending the regulation (EU) 2017/745 until **2028-12-31**.

The validity corresponds to our EC certificate with the registration no. **D1002600038** in accordance with regulation (EU) 2023/607 amending the regulation (EU) 2017/745.

Wichtiger Hinweis zum Gültigkeitsdatum

Hiermit erklären wir, dass die Gültigkeit der Konformitätserklärung entsprechend Verordnung (EU) 2023/607 zur Änderung der Verordnung (EU) 2017/745 bis **31.12.2028** verlängert wird.

Die Gültigkeit entspricht gemäß Verordnung (EU) 2023/607 zur Änderung der Verordnung (EU) 2017/745 unserem EG-Zertifikat mit der Registrier-Nr. **D1002600038**.

Dentaurum GmbH & Co. KG
Turnstraße 31
75228 Ispringen
Germany/Deutschland

Date/Datum: 2024-05-16 / 16.05.2024



Thomas Braun
Head of Orthodontics Development
Leiter Entwicklung Orthodontie



Eberhard Frey
Quality Management Representative /
Qualitätsmanagementbeauftragter



Dr. Christoph Schippers
Person responsible for regulatory
compliance